
 

 Nibe Sejlklub 

    Bestyrelsesmøde 

Tid:  Mandag den  29. Marts  2010      Kl. 19.00 

Sted:   Nibe Sejlklubs lokaler 

Tilstede: Per H, Lene Aa, Klaus Søe, Lars R, Ole F samt Michael S-P 

Dagsorden: 

       1.  Kommentarer til det godkendte referat (8.feb.2010): Ingen kommentarer 

2.  Konstituering af bestyrelsen: 

     Formand(inde) - Lene Aabom  

     Næstformand - Ole Friederich 

     Kasserer - Lars Rudkjøbing  

    Sekretær - Michael Steglich-Petersen (Lene Aaboms oprindelige valgperiode) 

Øvrige bestyrelsesmedlemmer: Klaus Søe, Per Herbsleb og Peter Altenborg 

Suppleanter: Tom Nielsen og Søren Justesen 

- diverse udvalgsposter:        - Sekretær  

                                          - Ungdomsafdelingen: Bo Skov 

   - Sejlerskolen: Peter Altenborg 

   - Havnen: Per Herbsleb 

   - Klubhuset: Alle – Lars tager sig af udlejning 

   - Aktivitetsudvalg: Alle. Arbejdsplaner uddelt og tilrettet – 

vil blive renskrevet og rundsendt pr mail. LAa 

     3.  Regnskab og økonomi v/ Lars R. 

          Regnskabet gennemgået, ikke de store ændringer siden sidst. Kontingentopkrævninger 

udsendes snarest. Restanter vil samtidig modtage en påmindelse. Fremover vil restanter blive 

ekskluderet jvf vedtægterne. Lars  

     4.  Kommende aktiviteter: - Standerhejsning – se arbejdsplanen 



   - Tilriggerfest – se arbejdsplanen 

   - Sct. Hans – Lars spørger ”sin” Båltaler. Arbejdsplan 

udarbejdes 

   - Familietur – ikke fastlagt 

     5. Sejlerskolen v/Peter A. Intet nyt. Vedr ”IB” orienterer og instruerer Peter A Lise Damsgaard 

om det praktiske. Begge må søge den hjælp der er nødvendig hos den øvrige bestyrelse.  

     6. Nyt fra HF  v/Per. Pæleslåning er igangsat – mange har tilbudt deres hjælp til ramslagningen. 

Der arbejdes videre med planerne om uddybning af Havnen – dette vil sandsynligvis ske til 

november. Uddybning af Sejlrenden forventes igangsat straks efter Påske. 

Der er arbejdslørdag d 17/4. – Henvendelse til havnefogeden.  

     7.  Donationen fra Nibe Sejlklubs Venner- Poletautomater??? 

     8. Diverse: 

Lars og Per får rundsendt en ajourført medlemsliste samt regnskabet fremover. 

Tilbuddet om Poletautomater diskuteret – Klaus Søe undersøger mulighederne og melder tilbage 

– skal være afklaret inden sejlersæsonen. 

Evt salg af Kegnæsjollen kontakter Ole Knud. 

Brev til Marineforeningen – MS-P 

Byggeplaner – det arbejdes der med. 

Sejlrenden redigeres af Niels Jakobsen og MS-P 

Vindmåler – indkøbes og opsættes af Per og Ole F 

May Day kursus er fuldtegnet – Lene og Ole F 

    9. Ny mødedato 

Torsdag d 20.maj kl 19:00 i NS lokaler 

Michael Steglich – Petersen 

Sekretær 

 

 


